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El Segrià vol una altra
planta de brossa al

costat de I'abocador
M.MOLINA
ILLEIDA I Paeria.i consell van
constituir ahir el Consorci de
Residus del Segrià. El primer
objectiu serà buscar soluci-
ons a curt termini per revalo-
rar al màxim els residus com
a font d'energia i ampliar la
vida de l'abocador de Mon-
toliu, on diposita les escom-

i que,
per a
va as-

segurar ahir elja president de
l'organisme, Pau Cabré. Per
la seua part, èl vicepresident
i representant de I'ajuntament
de Lleida, Josep Barberà, va
incidir en la necessitat de re-
cuperar el projecte de la plan-
ta de selecció, que ha quedat
aturada per la falta de parti-
des pressupostàries del Go-
vern, ja que es tracta d'una
acfuació que costarà uns 28
milions d'euros.

D'altra banda, serà neces'
sari potenciar les campanyes
de sensibilització, ja que, si
bé ha descendit el nivell de
producció de residus, els per-
centatges de reciclatge es
mantenen, de manera que, se-

$ons els tècnics, caldrà inci-
dir en la recollida d'escom-
braries orgàniques per acon-
seguirpn augment dels índexs
de selecció. En aquest sentit,
els tècnics van recordar que
la Generalitat té la intenció
d'apujar el cànon de residus
a partir del mes que ve als'
municipis que no reciclin o

no ho facin correctament i
que passaria ds 1Q ¿ r ns 12,5
euros per tona. Cabré va in-
dicar que el consell del Se-
grià prendrà les mesures
oportures perquè aquesta pu-
jada no reverteixi en els usu-
aris.

Barberà va assenyalar que
en lapròxima reunió del con-
sorci amb la Generalitat es
reclanarà a l'Agència de Re-
sidus de Catalunya que re-
prcngui el projecte de la plan-
ta de reciclatge, tot o bé en
part, per augmentar la vida
de I'abocador, on es preve-
uen noves obres d'ampliació.

Pel que Îa ala recollida

VIDAACTUAT

Les instal.lacions de
l'abocador ubicat a

Montoliu només tenen
vida per a vu¡t anys

d'escombraries porta a por-
ta, com ho ha anat fent fa
anys la comarca de la Segar-
ra,Cabré va indicar que és
una de les possibilitats que
s'han eshrdiatperò que s'han
de debatre amb el consell
d'alcaldes per comptar amb
el seu vistiplau abans de p,o-
sar-lo a sobre de la taula en
les converses amb la Genera-
litat. Cabré va insistir que cal
generar idees per revalorar
els residus.


